
‘De vuile-slibmotie is aan het verkeerde adres geric ht’ 

BENEDEN-LEEUWEN/DREUMEL - De Tweede Kamermotie die slibstort wil  voorkomen 
totdat het ministerie een strenger beleid heeft geformuleerd, mist volgens een aantal 
betrokkenen zijn doel. 
Wethouder Ans Mol van West Maas en Waal, waarbinnen Over de Maas en de Vonkerplas 
liggen, vindt het een curieuze motie omdat ze zich richt op gemeenten en op nieuwe 
stortlocaties. ,,De vergunningen lopen via Rijkswaterstaat en het storten gebeurt door 
zandwinbedrijven. De gemeente staat meestal helemaal buiten spel.”.  
 
 
 Voor West Maas en Waal heeft het besluit geen consequenties omdat de stortingen in Over 
de Maas al lang bezig zijn en omdat de gemeente er bovendien niets over te zeggen 
heeft.  ,,Het lijkt erop dat de motie is geschreven voor één specifiek geval. Als je alle 
stortingen wil stopzetten totdat er strenger beleid is van de minister zou je het beter 
algemener kunnen formuleren, bijvoorbeeld dat alle verondiepingen moet stoppen totdat er 
nieuw beleid is.” Bij zo'n formulering worden ook de al gestarte slibstortingen stilgelegd en 
maakt het niet uit welke instantie dat slib stort.   
 
Dré van Rossum reageert namens het Burgercollectief Dreumelse Waard dat in verzet kwam 
tegen het storten van met plastic en piepschuim vervuilde grond in zandwingebied Over de 
Maas. Ook waren de leden van het collectief bang ervoor dat dezelfde soort vervuilde grond 
terecht zou komen in de Vonkerplas in de Waaluiterwaarden.  
,,Dit is natuurlijk een enorme mijlpaal”, zegt Van Rossum. ,,Het gaat nu allemaal heel snel.” 
Er is in de berichtgeving sprake ervan dat gemeenten moeten stoppen met slibstorting. 
,,Maar het zijn niet de gemeenten die storten. Dat doen de ontzanders die de plassen 
ondieper maken”, zegt de Dreumelnaar. ,,Over wie er wordt aangesproken, moet nog 
duidelijkheid komen. Maar we zijn natuurlijk heel verheugd.” Het Burgercollectief deed 
onderzoek naar het plastic dat vanuit Over de Maas de rivier op was gedreven en op de 
oevers terechtkwam. Het rapport daarover bood de groep aan de Tweede Kamerfractie van 
de SP aan. 
 
Herman van der Linde van zandwincombinatie Nederzand, die de zandwinplas van Over de 
Maas ondieper maakt, zegt ook dat de motie alleen gaat over nieuwe stortplekken (waar dus 
op dit moment nog niet wordt gestort). Voor Over de Maas verandert er niets. 
Daar  accepteren ze al geen plastic en piepschuim meer. Daarmee lopen ze vooruit op 
strengere regels van het ministerie. Ook hij zegt dat de gemeenten het niet voor het zeggen 
hebben. Meestal is de waterbeheerder (waterschap of rijkswaterstaat) de vergunningverlener 
bij het ondieper maken van plassen. 
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